
Protokoll fört vid SPF Seniorerna Halmstads samrådsmöte 8 mars 2022 

Plats: Alla Hjärtans Hus kl.09.00. Värd: SPF Seniorerna Kvarnen 

Närvarande: 

Anita Gunnarsson  SPF Seniorerna Vi Tre 

Bo Erlandsson  SPF Seniorerna Vi tre 

Margaretha Persson  SPF Seniorerna Snöstorp 

Ann-Margret Nilsson  SPF Seniorerna Snöstorp 

Kerstin Uhrberg  SPF Söndrumsvännerna 

Irene Godin   Spf Seniorerna Söndrumsvännerna 

Marianne Hörnkvist  SPF Seniorerna Söndrumsvännerna 

Erik Jansson   SPF Seniorerna Söndrumsvännerna 

Anki Preifelt   SPF Seniorerna Breared 

Eva Ludvigsson  SPF Seniorerna Breared 

Göran Blomkvist  Spf Seniorerna Gamletull 

Christina Löfgren  SPF Seniorerna Gamletull 

Inger Edling   SPF Seniorerna Kvarnen 

Inger Engstrand  SPF Seniorerna Kvarnen 

Thomas Adolfsson  SPF Seniorerna Tylövännerna 

Lars Persson   SPF Seniorerna  Tylövännerna 

Kerstin Karlsson  SPF styrelse distrikt 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Anita Gunnarsson hälsade alla nya och gamla medlemmar  välkomna till ett "nytt 

år" och öppnade mötet. 

Dagens värd, SPF Kvarnen, hälsade också alla välkomna. 

 

§ 2 Val av justeringsman och sekreterare 

Till sekreterare valdes Inger Engstrand och till att jämte ordförande justera protokollet valdes 

Inger Edling. 

 

§ 3 Dagordning 

Dagordningen godkändes och fastställdes. 

 

§ 4 Föregående protokoll 2021-10-26 

Protokollet genomgicks, godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 5 Presentation 

Alla deltagarna presenterade sig. Många är nya. 

 

§ 6 Rapporter 
Distriktsstyrelsen  

Information av Kerstin Karlsson: 

 Kerstin påminde om att Distriktsstämman är den 25 mars på Katrineberg. 

 Att vi har tappat medlemmar. Hur får vi våra medlemmar att motivera sig och hänga kvar? 

Hur får vi tillbaka gamla medlemmar och hur får vi nya? Hur göra: Trycksak med tips om 

idéer distribueras ut. På SPF:s centrala hemsida kan man hitta gratis idéer. 

 Att ledamöter ifrån distriktsstyrelsen vill komma ut och besöka föreningarna. Varje ledamot 

har tilldelats fyra föreningar. "Lathund" med diskussionsunderlag skickas ut innan besöket. 

 



KPR 

Ann- Margret Nilsson: 

 Ann-Margret rapporterade att protokollet ifrån KPR 2022-02-03 har skickats ut till alla 

deltagare i Samrådsgruppen. Innehållet diskuterades. 

 Temadag KPR den 3 mars på Katrineberg diskuterades och utvärderades. Synpunkter som 

framfördes var att nivån var låg på en del programpunkter. 

Rapport Ann-Margret: 

Distriktet har svängt angående Samrådsgruppens funktion och arbetsuppgifter. Ulla 

Richardsson har meddelat att vi skall fortsätta  arbeta efter den modell vi har. 

 
RPR-KPR  SPF Distrikt Halland 

Information Ann- Margret Nilsson:  

Vi beslutade att göra en skrivelse ang. ovaccinerad personal, mot covid 19, som tjänstgör i 

kommuner och i region halland. Skickades i dec. 2021 till kommunstyrelserna. 

Endast Hylte kommun arbetar med frågan. Däremot har lokalradion och pressen tagit kontakt 

och visat intresse. Skrivelsen är fortfarande aktuell. 

 
RPR 

Information Ann-Margret Nilsson: 

Temadag RPR 22 april på Katrineberg. Tema är forsknings - utvecklingspolicy, AI. 

Anledningen är de mycket stora och ökande pensionsavgångarna 2022- 2025 samt prognosen 

att 80+ ökar  med nästan 20%.  Rekryteringsbehovet blir omfattande och mer avancerad vård i 

hemmet ökar. Personalens tid och kunskaper behöver då läggas på de insatser där de behövs 

bäst. 

KPR- RPR representanter från olika föreningar inbjuds till Temadagen. 

 

 Vaccin mot Bältros finns, men kostnaden står du för själv. Vaccinet är mycket dyrt, mellan 

2000 kr. och uppåt. Flest äldre som drabbas. Sjukdomstiden är lång, mycket plågsam och ofta 

med kronisk smärta som följd. Bältros ger ingen immunitet. Vaccinet borde vara fritt. 

 Äldres munhälsa. Munvården upplevs ofta eftersatt inom vård- omsorg  samt äldrevården. 

Bättre kunskap och hjälp med munvården behövs och krävs.  

  

Fler ledamöter i RPR. Fler politiker behövs eftersom politikerna har stor frånvaro.  

 
Övrigt 

Information Ann-Margret Nilsson och Erik Jansson. 

Valdebatt. Valår inbjuder PRO, SKPF och SPF Seniorerna politiker ifrån kommunal-regional 

nivå för att ge partipolitisk information och svara på inför valet aktuella frågor. 

Samrådsgruppen har ifrån Distriktet fått 5000 kr. för faktiska kostnader. Pengarna förvaltas av 

SPF Kvarnen på konto Sp samrådsgruppen. Redovisat saldo årsmötet 2021 var 386,40 kr. 

 I september  i år skall vi rösta. 65+ är 26% av samtliga valbara personer. PRO, SKPF och 

SPF inbjuder till Paneldebatt i höst med etablerade politiker i fullmäktige. 

SKPF, PRO och SPF har bildat en arbetsgrupp för planering. Ifrån SPF deltar Ann-Margret 

Nilsson och Erik Jansson. 

Debatten skall vara i samtalsform med information om de olika partiernas manifest samt 

politikerutfrågning. 

Det politiska innehållets karaktär skall vara av intresse för äldre. 

Vi skall gå ut i våra föreningar och informera om debatten och uppmana vår medlemmar att 

komma med teman, frågeställningar samt synpunkter inför debatten. Inkomna frågeställningar 

och synpunkter  skickas från varje förening digitalt till Erik Jansson. 



§ 7 Idéutbyte mellan föreningarna 

Vi tre. Bo Erlandsson informerade att den gamla valberedningen fick ställa upp igen och dra 

lasset vidare. 

Ny aktivitet. En "Herrgrupp" med 7-8 deltagare har bildats. Mycket aktiva och har trevligt. 

 

Breared. Vi har175 medlemmar. Mattcurlingen är tyvärr nedlagd. F.ö. har vi bl.a. 

cirkelfysträning, stick- bokcafé , studiebesök, pubkväll och resor. Aktiviteter halva året. 

Informerade Anki Preifelt. 

 

Söndrumsvännerna. De har däremot mattcurling. Fyra mattor i Söndrumshallen. Kom och 

titta! Ring Marianne Hörnkvist tel. 070-68 76 982. 

Erik Jansson informerade: Första pandemin slog sönder IT-sidan p.g.a. sjukdom. 

Förra årsmötet digitalt. Ingen valberedning. Kris. Förslag att sammanföras till annan 

förening?  Brev till medlemmarna med frågan "Hur kan jag medverka"?  

Det blev en ny valberedning. Back to Basic  med studier i en ny styrelse. Ny IT-kompetens. 

Kö till studiecirkel i vinkunskap. 

Till årsmötet bjöd vi in fint. 100 medlemmar kom.  

 

Snöstorp. Margaretha Persson informerade: På årsmötet kom 175 personer.  

Styrelsen kvar 1 år till. 

Aktiviteter: Canasta, golf, stickcafé, läscirkel. Vinkunskapsgrupper - 90 personer. Stort sug! 

Studiebesök på Mårtensson. 

Genomföra de resor som ej blev: Dalarna, Gårdarna runt sjön, Vindistrikten i Skåne. 

 

Gamletull. Göran Blomqvist berättade att de haft årsmöte. De har en duktig valberedning. 

Aktiviteter: Goa gubbar, 7-8stycken, som är aktiva och bl.a. gjort flera studiebesök. 

Christina Löfgren är programansvarig. Resor : Gå och se Chess, åka till Fredensborg och 

Louisiana.  

 

SPF Kvarnen. Inger Edling som är ny ordförande berättade att hon är ute på "Eriksgata." 

M.a.o. hälsar på i alla aktiviteter. F.ö. samma aktiviteter som tidigare är i gång. Vi har haft 

årsmöte med 50 medlemmar och har en duktig valberedning. 

 

Tylövännerna. Thomas Adolfsson berättade att de har 93 medlemmar. På programmet  står : 

Påskinspirerad lunch på Sturegymnasiet. 

Gökotta på Söndrums Hembygdsgård. 

17-18 maj besöka  Seniormässan - Senior Event på  Arenahallen. Lunch innan arenan besöks. 

(www.seniorevent.se) 

Studiebesök på Gekås med information och lunch. Samåkning. 

Öv. aktiviteter är minigolf, läsecirkel samt  

läs och res. 

Blomsterresa till Holland med Rolfs Resor. Pris ca 14-15000kr.  

Tylövännerna har ingen hemsida. Ang. programmet når de med sms - påminnelser 85 av sina 

93 medlemmar. 

 

§ 8 Övrigt 

Värdar vid kommande möten 2022 

12/4  Snöstorp 

24/5  Söndrumsvännerna 

23/8  Tylövännerna 



4/10  Vi Tre 

29/11  Breared 

 

Planerade ärende: Ann-Margret Nilsson  informerade om att på nästa möte skall vi ha  

genomgång av "Seniorernas Rutiner" och på mötet i oktober föreslås KPR ärenden. 

 

Lokalbokning till Samrådsmötena. Christina Löfgren är lokalbokare. 

 

§ 9 Nästa möte 

Nästa sammanträde är tisdagen den 12 april kl.09.00 på Alla hjärtans Hus. Värdförening är 

Snöstorp. 

 

§ 10 Avslutning 

Ordförande Anita Gunnarsson tackade värdföreningen för gott fika och avslutade mötet. 

 

 

Halmstad 2022-03-08 

 

 

………………………………… 

Inger Engstrand, sekreterare 

 

 

………………………………….  ………………………….. 

Anita Gunnarsson, ordförande  Inger Edling. justerare 

. 

 

 


